
This Week Topic (7th, Jan, 2012)

2012 The Doomsday

2012 世界末日
Please prepare for this week topic in advance acc. to the following questions:

请按照下列问题提前准备本周英语角话题：

1. Proven by the old Maya calendar the 21st of December 2012 is definitely the Doomsday - end of the world, so accepting that fact, what do you want to do tomorrow? 
根据玛雅日历所说2012年12月21日将会是世界末日，尚且接受这个事实，想一想你明天想做什么？

2. Furthermore, what do you mainly focus on this final year of humankind and where will you spend the 21st of December with whom? Important note, your hometown, family, good friends and lovers are not available in this scenario.

   此外，对于人类的最后一年，你主要关注的有什么？你想待在哪里？和谁？重要的提示：你的家乡、家人、好朋友和爱人在当时的情况下并不合适，所以不列入考虑。
3. What have you achieved in your life? 

Have you ever felt (1) love besides the family, (2) luck, (3) satisfaction 

(4) loss？

你这一生有过什么成就？你有感到过爱/幸运/满足/损失吗？

4. What would you have changed in your life retrospectively?

回顾你这一生，你有什么想改变的吗？

5. Where will we go after the end of the world?

当末日结束后，你将何去何从？

To all,

This week topic：2012 the doomsday the doc has been uploaded onto the 群共享, pls check it out and prepare for the topic in advance acc. to the questions of the doc.

Time: 19:30-21:30 this Saturday
Location: 3rd floor of Old Town Coffee

This week host:Robert and Cherry 
See you.

